
يكشنبه 31 شهريور 1398   شماره 1685
S u n 2 2 S e p . 2 0 1 9

6

w
w

w
.t

e
ja

ra
to

n
li

n
e

.i
r

گيشه

بانك و بيمه

تجارت-اسللتان ایام:جلسه فرماندهان پایگاههای 
مقاومت بسیج ادارات کل استان ایام در شرکت گاز 
استان ایام برگزار شد.به گزارش روابط عمومی شرکت 
گاز استان ایام: این جلسه به میزبانی شرکت گاز استان  
و با موضوعات بزرگداشت هفته دفاع مقدس، اجرای 
کمی و کیفی برنامه های اباغی سللال 98 بسللیج در 

ادارات و نیز برگزاری جلسلله شللورای امر به معروف و 
نهی از منکر سازمان بسیج کارمندان سپاه استان ایام 
با حضور جانشللین فرماندهی سپاه امیرالمومنین )ع( 
استان ایام، فرمانده حوزه مقاومت بسیج ادارات استان 
و نیز فرماندهان پایگاههای مقاومت ادارات کل استان 
برگزار گردید.عباس شمس اللهی مدیرعامل شرکت گاز 

استان ایام ضمن خیرمقدم به مهمانان گرامی  و تبریک 
به مناسبت قرار گرفتن در آستانه هفته دفاع مقدس؛ 
پایمردی، خلوص نیت و تقوای رزمندگان اسللام در 
دوران دفاع مقدس که با گذشت از جان و مال و خانواده 
خویش به حفاظت از انقاب اسامی و آرمانهای امام 

راحل)ره( پرداختند.

تجارت-اسللتان ایللام - رئیس دانشللگاه علوم 
پزشکی ایام از آمادگی برای خدمات دهی به زائران 
اربعین حسینی خبر داد. محمد کریمیان در بازدید از 
مرز مهران اظهار داشت: اربعین حسینی نمایشی 
عظیم از اقتدار جهان اسام و مذهب تشیع است.
وی تصریح کرد: امسال دانشگاه علوم پزشکی ایام 

در ایام تردد زائران اربعین حسینی با تمامی امکانات و 
تجهبزات به زائران در حوزه سامت خدمت رسانی 
خواهد کرد.کریمیان بیان داشللت: دانشگاه علوم 
پزشکی ایام همچون سالهای اخیر تمام تاش 
خود را در جهت ارائه خدمات مناسب و در خور شان 
و منزلت زائران اربعین حسینی به کار خواهد گرفت.

وی گفت: اقدامات و فعالیتهای ارزنده ای در سطح 
اسللتان در حوزه بهداشت و درمان توسط دانشگاه 
علوم پزشکی با حمایت مسئولان وزارت بهداشت و 
مسئولان ارشد استانی در جهت آمادگی برای ارائه 
خدمات مطلوب به زائران اربعین حسینی و تسهیل 

در خدمات دهی انجام شده است.

گردهمایی فرماندهان پایگاههای مقاومت بسیج ادارات کل استان ایلام شهرستان دانشگاه علوم پزشکی ایلام آماده ارائه خدمات به زائران است
www.tejaratonline.ir

گروه بانک و بیمه: صورت های مالی سال ۹۷ در مجمع عمومی عادی 
سالیانه بانک توسعه صادرات با حضور اعضای مجمع عمومی این بانک 

و با قدردانی از عملکرد و انضباط مالی این بانک تصویب شد.
بلله گللزارش روزناملله تجارت به نقل از روابط عمومی بانک توسللعه 
صادرات، نشسللت مجمع عمومی عادی سللالیانه این بانک با حضور 
دکترفرهاد دژپسند وزیر امور اقتصادی و دارایی و دیگر اعضای مجمع 
برگزار شللد. رییس مجمع عمومی بانک توسللعه صادرات با اشاره به 
صورت های مالی ارایه شده در جلسه مجمع، عملکرد این بانک در 
سال 139۷ را با توجه به شرایط تحریم، مطلوب و در خور تقدیر خواند. 
در این جلسلله اعضای مجمع ضمن بیان نقطه نظرات خود و ارائه 
پیشللنهاهای خود در حوزه فعالیت های این بانک بر نقش و اهمیت 
بانک توسعه صادرات در حوزه صادرات غیرنفتی تاکید کردند. دکتر 
فرهاد دژپسللند در این نشسللت با اشللاره به ضرورت توجه و کمک به 
اقتصاد در شرایط تحریم توسط بانک توسعه صادرات ایران گفت: وقتی 
درآمد نفتی کاهش می یابد، بانک توسعه صادرات باید از یک سو با 
کمک به صادر کنندگان، به افزایش صادرات غیر نفتی کمک کند و 
از سوی دیگر با بکار گیری سیاست های ترغیبی، آنها را در بازگشت 

ارز حاصل از صادرات به کشللور تشللویق نماید. وزیر امور اقتصادی و 
دارایی تصریح کرد: ویژگی بانک توسعه صادرات در مقایسه با سایر 
بانک ها، چالاکی آن از نظر سللرعت و کیفیت خدمات، پایین بودن 
میزان اموال مازاد و بالا بودن میزان بهره وری آن با تکیه بر فنآوری و 
نیروی انسانی متخصص است. وی ادامه داد: مشتریان بانک توسعه 
صادرات با دنیای خارج ارتباط داشللته و مجهز به دانش و مهارتهای 
فناوری های روز هستند به همین دلیل این بانک در موقعیتی برتر به 
منظور درخشش در حوزه بانکداری دیجیتال در بین دیگر بانکهای 
کشور قرار دارد. مدیر عامل بانک توسعه صادرات نیز گفت: در سال 
139۷ این بانک دومین بانک ایرانی منطبق برشریعت اسام در جهان 
شد. دکتر علی صالح آبادی ضمن تشریح برنامه ها و عملکرد بانک 
توسعه صادرات در حضور اعضای مجمع اظهارداشت: در سال 139۷ 
بانک توسعه صادرات بر اساس آخرین رتبه بندی برترین موسسات 
مالی اسامی در جهان که توسط موسسه بین المللی بنکر منتشر شد، 
جزء 1٠ بانک برتر قرار گرفت. از نظر عملکرد منطبق بر شریعت اسام 
نیز این بانک دومین بانک ایرانی و چهارمین بانک در بین موسسات 

مالی اسامی، بوده است.

توسط وزیر امور اقتصادی و دارایی انجام شد؛

تقدیر ازعملکرد بانک توسعه صادرات

افزايش 2برابری منابع مالی بانك كشاورزی
روح اله خدارحمی مدیرعامل بانک کشاورزی در مجمع عمومی 
عادی سللالانه این بانک گفت: تسللهیات پرداختی این بانک 
روندی صعودی داشته است و بیشتر وظایفمان را در قبال تأمین 

نیازهای مالی بخش کشاورزی انجام داده ایم .
بلله گللزارش روزناملله تجللارت بلله نقللل از روابللط عمومی و 
همکاری های بین الملل بانک کشللاورزی، خدارحمی در ارائه 
گللزارش بلله اعضللای مجمع این بانک با اعللام مطلب فوق و 
بیان اینکه بر اسللاس سیاسللت های دولت و اولویت های وزارت 

جهاد کشللاورزی  برنامه های عملیاتی بانک را ترسللیم کرده 
ایم افزود: در چارچوب فکری ترسیم شده برنامه های بانک را 
پیگیری و دنبال کردیم و خوشبختانه توانستیم رضایت متولیان 
بخش کشاورزی را به دست آوریم. وی در تشریح اولویت های 
پرداخت تسللهیات تاکید کرد:عمده تسللهیات این بانک به 
تبع سیاست های دولت و اولویت های وزارت جهاد کشاورزی 
پرداخت شده است. مدیرعامل بانک کشاورزی حمایت از تولید 
محصولات استراتژیک،طرح توسعه اشتغال در مناطق روستایی 

و عشایری،مکانیزاسیون،توسعه کشت گلخانه ای،توسعه سامانه 
های نوین آبیاری را از مهمترین اولویت های پرداخت تسهیات 
این بانک برشمرد و گفت:در سال 139۷ مبلغی حدود ۴۲ هزار 
میلیللارد ریال تسللهیات بللرای حمایللت از تولید محصولات 
استراتژیک از جمله تولید بذر اصاح شده و چغندر قند پرداخت 
شللد و در ۵ ماهه نخسللت امسللال نیز مبلغ 1۲.9 هزار میلیارد 
ریال پرداخت شللده اسللت. خدارحمی اجرای طرح اشللتغال در 
مناطق روسللتایی و عشللایری را یکی از حرکت های اسللتثنایی 

پس از انقاب شللکوهمند اسللامی معرفی و اعام کرد:سللال 
گذشته مبلغ3۶هزار میلیارد ریال تسهیات در قالب این طرح به 
متقاضیان پرداخت شد و این مبلغ تا پایان مردادماه سال جاری  
به حدود ۴۴.۶هزار میلیارد ریال افزایش یافته است. خدارحمی 
با بیان اینکه  منابع بانک کشللاورزی در مسللیر بهبود و کاهش 
قیمت تمام شللده پول قرار دارد یادآور شللد: منابع این بانک از 
سال 139۵ تا 1398 نزدیک به ۲برابر شده و ترکیب این منابع 

به نفع منابع ارزان قیمت تغییر کرده است.

گروه شهرسللتان- تجارت-اسللتان اصفهان:مدیر بهینه سازی، 
تعمیرات و نگهداری تأسیسللات شهری معاونت خدمات شهری 
شهرداری اصفهان گفت: شهرداری اصفهان به منظور مشارکت 
در تولیللد انللرژی پاک در شللهر اصفهان، زمیللن مورد نیاز برای راه 
اندازی نیروگاه های خورشللیدی را برای سللرمایه گذاران بخش 
خصوصی تامین می کند. امیرحسین ملک پور با اشاره به مصوبه 
شهر خورشیدی شورای شهر اصفهان و اقدامات شهرداری در این 
زمینه، اظهار کرد: بعد از برگزاری رویداد شهر خورشیدی در میدان 
امام حسین )ع( دو کارگروه عملی و تئوری برای پیگیری مصوبات در 
شهرداری اصفهان تشکیل شد. وی با بیان اینکه در کارگروه تئوری، 
مجموعه اقدامات آموزشی و فرهنگ سازی در ۶ فرهنگسرای شهر 
اصفهان در حال اجراست، گفت: در این زمینه شرکت های داخلی 
در زمینه تجهیزات و آبگرمکن های خورشللیدی اقدام به اطاع 
رسانی و آموزش به شهروندان کردند. مدیر بهینه سازی، تعمیرات 
و نگهداری تاسیسات شهری شهرداری اصفهان با اشاره به اینکه 
در بخش عملی نیز در کنار برنامه های معاونت فرهنگی – اجتماعی 
شهرداری اصفهان که در تابستان جاری برگزار شد، اقدام به برگزاری 
نمایشگاه های جنبی با حضور شرکت های فعال در حوزه انرژی 
خورشیدی کردیم، گفت: آخرین برنامه در این زمینه در باغ غدیر 
برگزار شد. استقبال مردم از این نمایشگاه ها بسیار خوب بود و به نظر 
می رسد، بازخورد برگزاری این نمایشگاه منجر به نصب و استفاده از 
آبگرمکن های خورشیدی از سوی شهروندان در واحدهای مسکونی 
و تجاری در آینده نزدیک شود. ملک پور با اشاره به اینکه در اباغ 
جدید شهرداری ساختمان های گروه »ج« و »د« در شهر اصفهان 
ملزم به استفاده از تجهیزات خورشیدی شده اند، اظهار کرد: البته 

این ساختمان ها دارای متراژ ۵ هزار مترمربع به بالا است و در واقع 
انبوه سازان گروه هدف این مصوبه به شمار می روند. با توجه به اینکه 
حدود سه ماه بیشتر از اباغ این مصوبه نمی گذرد و هنوز اجرایی 
نشده است، آماری از ساختمان های ساخته شده با این روش وجود 
ندارد و شللهرداری با روش های مختلف در حال فرهنگ سللازی، 

آموزش و تشللویق مردم اسللت. وی بیان کرد: در حال حاضر ۲3 
نیروگاه خورشیدی در سطح شهر اصفهان وجود دارد که بزرگترین 
آن در سالن اجاس سران شهر نصب شده و توان تولید انرژی آن 
روزانه یکصد کیلووات است. با توجه به اینکه این میزان انرژی مازاد 
بر نیاز مصرفی است، به شبکه توزیع وصل شده، از طریق تجهیزات 

شرکت برق به برق شهری تبدیل شده و مورد استفاده قرار می گیرد. 
مدیر بهینه سازی، تعمیرات و نگهداری تأسیسات شهری شهرداری 
اصفهان تصریح کرد: باغ گلها، شهرداری منطقه 8 و ۴ نیز مجهز به 
تاسیسات خورشیدی است که توان تولید در منطقه 8 روزانه حدود 
1۲ کیلووات است که تمامی این میزان انرژی به مصرف می رسد 
اما در بخش هایی که اضافه تولید بار وجود داشته باشد، شهرداری 
اقدام به فروش انرژی می کند. وی بیان کرد: در مجموع هم اکنون 
روزانه حدود 3٠٠ کیلووات انرژی از طریق تاسیسات خورشیدی در 
شهرداری اصفهان تولید می شود. ملک پور با اشاره به اینکه در سال 
های اخیر شرکت برق سوبسید به بخش تولید انرژی خورشیدی ارائه 
می داد اما اکنون این مزیت وجود ندارد، گفت: تولیدکنندگان انرژی 
خورشیدی با کیلووات بالا می توانستند برای احداث تاسیسات از 
یارانه بخش دولتی که شرکت برق تخصیص می داد استفاده کنند 
ولی در حال حاضر سوبسید به صفر رسیده است.وی با اشاره به اینکه 
راهکار ما برای گسترش استفاده از انرژی خورشیدی در شهر اصفهان 
ارائه زمین به سرمایه گذار بخش خصوصی از سوی شهرداری و 
تامین تجهیزات از سوی سرمایه گذار برای تولید و بهره برداری از 
این نوع انرژی است، افزود: در همین راستا هم اکنون پروژه نصب 
تجهیزات خورشیدی روی سوله های متعلق به سازمان میادین و 
تره بار در انتظار سرمایه گذار بخش خصوصی است که در صورت 
مشارکت می توان انرژی ۴٠٠ کیلوواتی تولید کرد.مدیر بهینه سازی، 
تعمیرات و نگهداری تأسیسات شهری شهرداری اصفهان ادامه داد: 
البته در دیگر بخش ها مانند پارکینگ باغ گل ها و باغ رضوان نیز 
این ظرفیت وجود دارد و می توان با مشارکت بخش خصوصی اقدام 

به تولید انرژی پاک کرد.

فعالیت بزرگترین نیروگاه خورشیدی اصفهان در سالن اجلاس سران شهر
شهرستانك

برگزاریمراسمتودیعومعارفه
مدیرادارهامورآبشرقبهبهان

تجارت- شهرستان بهبهان-دایی زاده:مراسم تودیع و معارفه مدیر اداره امور آب 
شرق شهرستان بهبهان در مراسمی با حضور مهندس حری فرماندار بهبهان و 
مهندس حمید رضا لشکری معاونت حفاظت وبهره برداری از منابع آب استان ودیگر 
مسئولان برگزار شد. به گزارش روابط عموی فرمانداری بهبهان در این مراسم با قدر 
دانی از زحمات سید شهریارمرتضوی مدیر سابق امور آب شرق شهرستان بهبهان 

و مهندس خواجه پور به عنوان مدیر جدید این اداره معرفی شد.

اجرایعملیاتلایهحفاظتیفوگسیل
در2۰۰کیلومترازراههایاستانمرکزی

تجارت-استان مرکزی:معاون راهداری و حمل ونقل جاده ای استان مرکزی از 
اجرای عملیات لایه حفاظتی در ۲٠٠ کیلومتر باندراه در راستای نگهداری رویه 
راههای حوزه استحفاظی استان مرکزی خبر داد.به گزارش روابط عمومی راهداری 
و حمل و نقل جاد ه ای استان مرکزی، اختری با تاکید بر اینکه نگهداری و مدیریت 
راه ها و جاده ها یکی از مهم ترین و بنیادی ترین اصول زیربنایی کشورهاست، اظهار 
کرد: کاهش هزینه ها و اقدامات کاهنده زمان ترمیم راه ها ازجمله نکاتی است که با 
استفاده از لایه های حفاظتی از جمله فوگ سیل تحقق می یابد، لذا یکی از روش های 
نگهداری از روسازی راه های آسفالته فوگ¬سیل است.وی با تاکید بر اینکه برای 
مرمت فرسللودگی راه و حفظ و نگهداری آسللفالت موجود یک فوگ سللیل  شیوه 
ارزان قیمت و سریعی است، افزود: رویه آسفالتی راه ها به مرور زمان بر اثر آفتاب 
و گرما و عبور ترافیک کارایی و کیفیت خود را از دست داده و دچار فرسایش می 
شود. اندود فوگ سیل  مرمت شن  زدگی راه و پر شدن ترک های ریز رویه آسفالتی 
نیز ممکن می کند و در واقع به مانند یک عایق رطوبتی آب بند از نفوذ آب ناشی از 
بارندگی به لایه های زیرین جلوگیری می کند. اختری اثربخشی اجرای فوگ سیل  
در زمانی دانست که لایه های زیرین تخریب و دچار نشست نشده باشند و افزود: 
در صورت وجود تخریب و یا نشست، قبل از اجرا باید مرمت لازم انجام شده باشد.

وی اضافه کرد: اجرای فوگ سیل سبب می شود، لایه موجود راه بخوبی محافظت 
شده و از ادامه تخریب رویه راه جلوگیری شود. اجرای این اندود مقرون به صرفه 
بوده و با توجه به صرف سرمایه کم می توان از 3 الی ۵ سال رویه راه موجود را در 
شرایط مطلوبی محافظت کرد.معاون راهداری استان مرکزی از اجرای عملیات 
لایه حفاظتی در ۲٠٠ کیلومتر باندراه به عرض ۷ متر به منظور نگهداری رویه راه 
های حوزه اسللتحفاظی اسللتان مرکزی با نظارت اداره نگهداری راه ها خبر داد و 
گفت: این عملیات با عنوان لایه حفاظتی فوگ سیل از چهارم مردادماه از محور 
فرمهین – تفرش آغاز و با اولویت اجرا در راه های فرعی و روستایی استان ادامه 
خواهد داشت.وی ادامه داد: عملیات اجرای لایه فوگ سیل از سرعت کاری بالایی 
برخوردار بوده و درصورت فراهم بودن شرایط آب و هوایی و ترافیک جاده ای می 

توان روزانه تا 1۵ کیلومتر از این عملیات را در راه های استان به انجام رساند.

تحقق بودجه تجارت نو در۶ ماهعملکرد موفق بانک قرض الحسنه مهر ایرانآسیب بیمه با تحمیل مالیات بر ارزش افزوده
عضو کمیسللیون امنیت ملی و سیاست 
خارجللی مجلس، وضع مالیات بر ارزش 
افللزوده، صنعت بیملله را زمین گیر می 

کند.
محمد جواد جمالی نماینده مردم فسللا 

گفت: بیمه در دنیا یک صنعت سللودآور و پیشللرو اسللت، اما در 
ایران متاسفانه بسیاری از بیمه ها ورشکسته هستند. بیمه هایی 
که در ارتباط با موضوعات خدمات درمانی هسللتند  به طور کل 
وضعیت مطلوبی ندارند و مجلس می کوشد با اخذ بودجه هایی، 
بودجلله ایللن بخش را تامیللن کند. به دلیل اینکه خوب در زمینه 
بیمه ها سیاست گذاری نشده با مشکاتی رو به رو هستیم . در 
این شرایط نباید به دنبال اخذ مالیات بر ارزش افزوده از بیمه ها 

باشیم چرا که این امر می تواند صنعت بیمه را زمین گیر کند.

سلیمان توکلی عضو هیات مدیره بانک 
قرض الحسللنه مهرایران گفت: در پي 
عملکرد موفق بانک در مسللیر خدمت 
رسللاني به اقشللار مختلف مردم پس از 
درخشللش هاي ملي و خوشللنامي در 

جامعه، اکنون موفق به کسللب ۲ افتخار بزرگ و ارزشللمند در 
سللطح جهاني شللده است. دریافت جایزه نخبه اقتصادي جهان 
اسام و کسب رتبه برتر موسسات کاما اسامي دنیا۲ افتخار 
بزرگ و ارزشمند براي بانک قرض الحسنه مهر ایران است که با 
تاش و زحمات تمامي همکاران محقق شده است. تاش برای 
توانمندسللازی نیازمندان جامعه با هدف بهبود معیشللت، تامین 
مایحتاج ضروري، مقابله با آسیب هاي اجتماعي و ایجاد رونق 

اقتصادي منجر به کسب این افتخارات براي بانک شد.

درحالی که به پایان سللال جاری ۶ ماه 
زمان باقی است، کل بودجه پیش بینی 
شده 98 شرکت بیمه تجارت نو در نیمه 
اول سللال محقق شللد. دستاورد بزرگی 
که نشللان از رشد 3٠٠ درصدی فروش 

نسبت به مدت مشابه )سال 9۷( دارد. دکتر نیما نوراللهی مدیرعامل 
تجارت نو برنامه های تدوین شده روزهای پیش رو را رشد توسعه 
کمی و کیفی در کلیه رشته های بیمه ای با هدف افزایش درآمداعام 
کرده و تاکید داشللت: نگاه این اسللت که سللاعت هایمان را برای 
رسیدن به اهداف موردنظر با هم هماهنگ کنیم تا به همراه تحقق 
برنامه های توسعه ای اباغی به شعب و نمایندگی ها، مهمترین 
آن که رسیدن به فروش یک هزارمیلیارد تومانی در انواع رشته های 

بیمه ای برای سال جدید است، حاصل شود.

تجلیلوزیرکشورازبانکملت
مدیریت شللعب بانک ملت اسللتان زنجان در جشنواره استانی 

شهید رجایی، از سوی وزیر کشور مورد تجلیل قرار گرفت.
در پانزدهمین جشنواره شهید رجایی استان زنجان که با حضور 
دکتر رحمانی فضلی، وزیر کشور و دکتر حقیقی استاندار زنجان 
برگزار شللد مدیریت شللعب بانک ملت اسللتان به عنوان بانک 
برگزیده غیر تخصصی معرفی شد. بر اساس این گزارش، وزیر 
کشللور در این مراسللم از امرالله رخشان مدیر شعب بانک ملت 

استان با اهدای لوح سپاس تجلیل کرد.

افتتاحصندوقاماناتبانکدی
 با هدف ارتقای خدمت رسللانی به مشللتریان، صندوق امانات 
بانک دی در شعب دولت ونیاوران افتتاح شد. طی مراسمی با 
حضور محمدرضا قربانی مدیرعامل، احمد حشمی پور، مدیرکل 
حوزه مدیریت، ناصر شریعتی، مدیرکل امور شعب و بازاریابی ، 
جمشید بهمن، رئیس اداره کل حراست، مسعود الویریان، رئیس 
اداره امور شعب جنوب کشور و شرق تهران و منصور مشورت، 
رئیس اداره مهندسی و اماک، صندوق امانات بانک دی افتتاح 
شد. مدیرعامل بانک دی در این مراسم ضمن  قدردانی از تاش 
همکاران اداره کل امور شعب و بازاریابی، پشتیبانی و حراست 
برای تجهیز شللعب بانک به صندوق امانات گفت: همزمان با 
توسللعه اقتصادی و افزایش سللرمایه های خصوصی، حفاظت 
ایمن از سللرمایه های مالی یکی از دغدغه های اصلی اسللت و 
بانک ها به عنوان امین سرمایه های مردم  موظف به ایجاد 

بازدیدمهدیانازطرحهایاستانکرمانشاه
حجللت اللله مهدیان رئیللس هیات مدیللره و مدیرعامل بانک 
توسللعه تعاون به همراه شللریعتمداری وزیر تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی عصر امروز از طرح های اقتصادی اسللتان کرمانشللاه 
بازدیللد نمودنللد. در این بازدیدها که معاونین وزیر تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی، روسللای دسللتگاه های تابعه وزارت تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی، بازوند اسللتاندار کرمانشللاه، مقامات محلی و 
مسللعود کسللانی مدیر شعب استان کرمانشللاه حضور دارند از 
شللرکت رژین تاک، طرح توسللعه شرکت صنعت گستر سدید 
و طرح توسللعه شللرکت لاوین پاست بیستون بازدید به عمل 
آمد. حجت اله مهدیان مدیرعامل بانک توسللعه تعاون گفت: 
این بانک در سللال جاری تاکنون 8۶٠ میلیارد ریال در بخش 
های اقتصادی صنعت و معدن ، خدمات ، بازرگانی ، مسللکن 
و ساختمان و کشاورزی از محل منابع داخلی اقدام به اعطای 

تسهیات نموده است.

تجارت-استان خوزستان:وزیر راه و شهرسازی در بازدید از پایانه مرزی شلمچه گفت: 
اقدامات خوبی برای سهولت سفر زائران اربعین به کربا در این مرز انجام شده است و 
پایانه مرزی شلمچه از آمادگی لازم برخوردار است.  محمداسامی  به همراه استاندار 
خوزستان و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد اروند طی بازید از مرز شلمچه اظهار داشت: 
اقدامات خوبی در مرز شلللمچه برای سللهولت سللفر زائران اربعین به کربا انجام شده 
اسللت و تمامی امکانات فرودگاه ها، ریل ها و جاده ها برای خدمت رسللانی بهتر به 

زائران حسللینی بسللیج شده اند.محمداسللامی خاطرنشان کرد: حدود 8هزار دستگاه 
اتوبوس آماده سرویس دهی و 3هزار دستگاه دیگر نیز به صورت رزرو برای جابه جایی 
زوار پیش بینی شده تا در صورت تقاضای بیشتر از ظرفیت در نظر گرفته شده، بتوانند 
به سیستم حمل و نقل جاده ای افزوده شوند؛ همچنین پروازهایی  نیز از استان های 
مرزی همجوار روزانه بصورت تاکسی برای جابه جا کردن مسافران مشخص شده و در 
نهایت قطاری فوق العاده برای خرمشهر و کرمانشاه در نظر گرفته شده است.اسماعیل 

زمانی مدیرعامل سللازمان منطقه آزاد اروند نیز از تسللهیات درنظر گرفته شللده برای 
اتباع کشورهای خارجی خبر داد و افزود: برای جلوگیری از هرگونه مشکل احتمالی و 
تردد روان زائران در مرز شلمچه، امسال برای اتباع خارجی تسهیات بیشتری در نظر 
گرفته شده و گیت های اختصاصی برای خروج آنها مشخص شده است؛ همچنین با 
رفع مشکات زیرساختی در مرز شلمچه و بهبود شرایط، قطعا اربعین امسال با مشکات 

کم تری روبه رو خواهیم شد.
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